
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 27. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 292
I svar på FLF alm. del - spørgsmål 167 skriver ministeren, at "det er min hold-
ning, at denne type ordninger ikke er hensigtsmæssige i bestræbelserne på at
opnå et bæredygtigt fiskeri". Mener ministeren med dette, at fiskerifondsmid-
ler i den kommende 7. års periode under EU’s hav og fiskerifond ikke vil gå til
installationer, der øger fiskefartøjers trækkraft?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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